
Božo Ljubić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Šta je urađeno po zaključcima Vijeća ministara 

BiH na pripremama i izgradnji graničnog prijelaza Bijača?” 

 


